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Hallituksen kokous 2/2023
Aika: 24.1. kello 16.15
Paikka: Ag D221.3

Hallitus: Läsnä:

Juuso Kinnunen
Mikael Myllymäki
Atte Heikkinen
Valtteri Hiltunen
Erika Kannisto
Sessi Hautala
Topias Jakkula
Liisa Miettinen
Sara Peltoluhta
Roope Poikala
Matias Rahkonen
Mikko Röyskö
Kiril Sanasvuori
Eemeli Voutilainen

Puheenjohtaja
Sihteeri

x
x
x
x (Saapui kohdassa 10. j.)
x (Saapui kohdassa 7.)
x (Saapui kohdassa 10. g.)
x
x
x
x
x
x
-
-

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen avasi kokouksen ajassa 16.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Mikael Myllymäki.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen
Hyväksytään pöytäkirja 1/23 muutoksitta.

5. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään asialista seuraavilla muutoksilla:
Lisätään kohta 10. j. Fuksisauna
Lisätään kohta 10. l. Sitsit viikolla 10
Lisätään kohta 11. Excu

ja siirretään muita kohtia tarpeen mukaan.
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6. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Roope kertoo, että förska ei ole ihmisen anatomiaan liittyvä sana. Atte ei usko
edelleenkään lumeen. Mikko on syönyt omenan. Matiaksella oli niksat, mutta ei ole
enää. Mikael on löytänyt analogisen musiikin.

7. Jäsenet
Hyväksytään liittymisoikeus yhdelle opiskelijalle (Liite 1).

8. Toimihenkilövirat
Lakkautetaan opiskelijatilavastaavan virka. Nimitetään Antero Voutilainen
potentiaalikuoppavastaavaksi ja Liisa Miettinen Origovastaavaksi. Nimitetään Nio Piri
Ynnän viralliseksi toimihenkilöksi nimikkeellä Ynnän virallinen toimihenkilö. Nimitetään
Sara Peltoluhta esteettömyysvastaavaksi.

9. Fuksit
Sessi ilmoittaa, ettei uusia fukseja ole.

10. Tapahtumat
a. Tammmikuun karaoke

Oli ja meni. Ihmisiä oli paikalla mukava määrä (noin 40) ja tunnelma oli kiva.
Ihmisiä oli paikalla enemmän kuin Resinalle arvioitiin.

b. Käsityöpiiri
Oli ja meni. Paikalla oli kolme henkilöä Erikan lisäksi ja käsitöitä tehtiin. Seuraava
tapaaminen on helmikuussa ja sen teemana on neulomisen alkeet.

c. Kyykkätreenit
Oli ja meni. Kyykkäiltiin linkin kanssa ja heiltä oli kivasti porukkaa. Ynnäläisiä oli
niukasti paikalla, joten hyvä että yhdistettiin kyykkätreenit Linkin kanssa. Linkki
sai omat kyykkänsä pois meidän varastosta ja osa meidän kyykistä on nyt Linkin
varastossa, koska hallituksen avaimet eivät toimineet varastoon.

Treeneissä pidettiin myös Ynnän ja Linkin välinen ystävyysottelu, jonka Ynnä
voitti selvästi.

d. Sitsit 25.1
Pidetään 25.1. ja teemana on ARI. Tousteina toimivat Atte ja Valtteri.
Ilmoittautumisen minimi saatiin täyteen juuri ja juuri pidentämällä lisäaikaa ja
mainostamalla jäsenistölle. Ensi vuodelle pitää miettiä, että halutaanko järjestää
tammikuussa sitsejä. Jos halutaan, täytyisi marraskuussa viimeistään ruveta
kyselemään toista ainejärjestöä kaveriksi.
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Sitseille on tilattu ruuaksi pyttipannua ja jälkiruuaksi Ynnän drinkkejä.

Sitsit alkaa klo 18, sisälle jäsenistöä pääsee klo 17.30 ja siihen tarvitaan
lipuntarkastaja. Sara ilmoittaa toimivansa tarkastajana. Päästään järkkäämään
sitsejä klo 16. Erika toimii yv-vastaavana. jatkojen lipunmyyjät ovat: Atte, Roope
ja Matias.

Kutsutaan Linkki sitsien jatkoille, sillä he ovat sitsaamassa samana päivänä ja
yhteiset jatkot ovat mukavia.

e. 3MIOT
On torstaina 26.1. ja teema on paluu kivikaudelle. Ynnän kaikki liput myytiin.
Uudistuneista 3miot-haalarimerkeistä tuli kohtalainen määrä negatiivista
palautetta ja vanhaa designia kaipailtiin takaisin. Liisa kysyy muilta
järjestäjätahoilta, millaista palautetta he ovat saaneet uusista merkeistä.

Seuraavat 3miot pidetään 23.2. teemalla After-Ski (taas).

f. Lautapeli-ilta
On torstaina 2.2. Tilialla klo 17 alkaen. Yhdenvertaisuusvastaavana toimii Eemeli
ja tarjolla on pientä purtavaa. Erika ehdottaa, että budjetoidaan 20 euroa
lautapeli-illan tarjottaviin. Atte kannattaa. Budjetoidaan 20 euroa lautapeli-illan
tarjottaviin.

g. JM-kyykkä
On lauantaina 4.2. Mattilanniemen parkkipaikalla. Pelipäivänä joukkueet voivat
ilmoittautua jo klo 11, mutta pelit alkavat klo 12. Ilmoittautuminen menee Ynnän
sivujen kautta ja joukkuelipun hinta on 8 euroa. Ilmoittautuminen alkoi
maanantaina ja sulkeutuu 30.1. klo 12. Jokaiselle järjestäjäjärjestölle on varattu
yksi joukkuepaikka. Kaikki liput menivät nopeasti. Hallitus muodostaa Ynnälle
joukkueen, jonka kokoonpanoa koordinoi Atte kokouksen ulkopuolella.

h. Helmikuun karaoke
On tiistaina 7.2. Resinassa klo 20 alkaen. Yv-vastaa on Juuso.

i. MM-kyykkä
On lauantaina 11.2. Hervannassa. Atte kertoo että Linkin bussissa ollee tilaa.
Selvitetään onko myös katsojille tilaa, jos löytyy halukkaita lähtijöitä. Ynnällä on
yksi lippu hallitusjoukkueelle, jonka muodostamisesta vastaa Atte. JM-kyykän
voittajat saavat palkinnoksi yhden lipun joukkueelleen MM-kyykkään.
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j. Fuksisauna
On tiistainan 14.2. Opinkiven saunalla. Pidetään ystävänpäivä teemalla ja
tervetulleita ovat myös muut kuin fuksit.. Roope ehdottaa tapahtuman uudeksi
nimeksi Fuksisauna osa 2: Fuksien paluu. Nimiehdotus saa kannatusta. Erika
ehdottaa 170 euroa budjetoitavaksi Opinkiven saunan varausmaksuun. Juuso
kannattaa. Budjetoidaan 170 euroa saunan varausmaksuun.

Erika kysyy, onko saunailloissa ollut tarjonnaisia ja halutaanko hankkia sellaisia.
Juuso ehdottaa budjetoitavaksi 30 euroa saunalle tarjottaviin syötäviin. Mikko
kannattaa. Budjetoidaan 30 euroa fuksisaunan tarjottaviin.

k. Luonnontieteellinen laskiainen
On keskiviikkona 22.2. Majakoskella. Majakosken vuokraaminen maksaa 800
euroa. Tapsat kokoustaa Matlujen kanssa ja sopivat asioista tarkemmin. Ynnältä
tarvitaan yv-vastaava. Jos löytyy innostuneita tekemään grafiikoita
haalarimerkkiin, nyt olisi hyvä aika siihen. Liisa ilmoittaa olevansa kiinnostunut
grafiikoiden suunnittelusta. Erika ehdottaa, että budjetoidaan 800 euroa
Majakosken vuokraan. Juuso kannattaa. Budjetoidaan 800 euroa Majakosken
vuokraan.

l. SItsit viikolla 10
Roope kertoo, että Abakus ry:n tapahtumavastaavat ovat olleet yhteydessä
häneen mahdollisten yhteissitsien osalta. Ynnällä on ESC varaus 8.3. joka voisi
olla potentiaalinen ajankohta sitseille. Mikko huomauttaa, että Abakuksen kanssa
on viimeksi sitsattu 7 vuotta sitten. Suunnitellaan hyvät yhteissitsit.

m. Muut
Sopokahvit ovat 31.1. klo 11-15 potentiaalikuopassa. Kahvien aiheena on
kehuminen. Sara ehdottaa budjetoitavaksi 10 euroa sopokahveihin. Juuso
kannattaa. Budjetoidaan 10 euroa sopokahveihin.

Sessi kertoo, että kostajaisten suunnittelun aloittamisesta on sovittu.

11. Excu
Juuso kertoo, että tosussa mainitaan excu ulkopaikkakunnalle. Exculle pitäisi miettiä
päivämäärä, kohde, yhteistyökumppanit ja sponsorit. Yrkät ovat perinteisesti hoitaneet
excuja. Juuso sanoo, että yllätysexcu, jonka kohdetta ei kerrota lähtijöille etukäteen,
voisi olla hauska idea. Yrkät ideoivat alustavasti excua seuraavassa
yrkkätapaamisessaan . Mahdolliselle exculle voisi etsiä sponsoreita laajemminkin
paikallisista yrityksistä.
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12. Liikunta
Atte on miettinyt liikuntakokeilua Jyväskylän kiipeilykeskukseen. Keskus avaa uudessa
sijainnissa helmikuussa, joten kokeilun ajankohta voisi olla helmi- tai maaliskuussa. Atte
kertoo, että JYY tukisi liikuntakokeiluja rahallisesti. Matias ehdottaa mahdolliseksi
liikuntakokeilun kohteeksi paikallista jousiammuntapaikkaa.

Atte on aloittanut yhteistyön muiden matlu-järjestöjen kanssa jonkin lajin yhteisestä
turnauksesta. Laji päätetään matlujen kesken yhdessä.

Liikuntavuorot pyörii. Liisa ehdottaa taekwondoa mahdolliseksi liikuntakokeiluksi. Juuso
sanoo, että muistakaa liikkua.

13. Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Toimikunta on kokoustanut ensimmäisen kerran 20.1.

Atte ehdottaa seuraavia henkilöitä toimikunnan jäseniksi:
Mikael Myllymäki
Enni Rajala
Kerttu Saksi
Vilma Ryöti
Minttu Kajan
Henna Honkanen
Minttu Kemppinen
Tarmo Ilves
Eemeli Voutilainen
Joonas Savolainen

Hyväksytään heidät toimikuntaan jäseniksi.

Toimikunta on miettinyt lipunmyyntiä KideAppin kautta, koska tapahtuma voisi
näin saavuttaa poikkitieteellisemmän osallistujakunnan ja lippujen tarkastaminen
lähdön aikana olisi helpompaa.

Mikko kertoo, että lippujen hintaa pitäisi mahdollisesti nostaa, jos liput myydään
KideAppin kautta.

Valtteri sanoo, että suuren osallistujamäärän vuoksi KideAppin kautta
lipunmyynnin hoitaminen keventäisi työmäärää. Liisa kertoo, että toimikunta on
keskustellut KideAppin lipunmyynnin lisäksi lähtöpaikalla tai lipunmyyntipisteillä
tapahtuvasta myynnistä.
Atte kertoo, että hintojen nostaminen voisi olla oikeutettua yleisen hintojen
nousujen takia. Roope sanoo, että KideApp voisi kuitenkin tuoda lisämyyntiä
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vaikka, lippujen hintoja ei nostettaisi. Valtteri ehdottaa, että approlipun hinta
pysyisi samana, siten että approilijat maksaisivat lipusta 8,50 euroa. (lippu +
KideApp:in käsittelymaksu per maksutapahtuma, joka peritään asiakkaalta)

Saran mielestä Ynnän omien sivujen kautta lipunmyynti on toiminut riittävän
hyvin. Sara lisää myös, että pelkästään KideApp:in kautta tapahtuva myynti voisi
mahdollisesti karkottaa omaa jäsenistöä tapahtumasta.

Juuso ehdottaa, että lipunmyyntiin käytettäisiin KideApp:ia. Liisa vastustaa
ehdotusta. Järjestetään alustava käsiäänestys. Juuson ehdotus sai 7 ääntä ja
Liisan vastaehdotus 5 ääntä. Hyväksytään KideAppin käyttö approjen
lipunmyyntiä varten.

Liisa ehdottaa, että approtoimikunta saa päättää lipun hinnan. Anetaan
approtoimikunna päättää lipun hinta. Approtoimikunta kokoustelee
lähitulevaisuudessa.

b. Muut
Liisa on katsonut vanhojen Kännyjen pöytäkirjoja sekä kansioita. Juuso sanoo,
että Kännyä olisi hyvä lähteä tekemään mahdollisimman pian, vaikka julkaisuaika
ei ole vielä lähellä. Sara huomauttaa, että onko Kännyn jatkaminen tarpeellista,
koska se vaatii paljon työtä ja lukijamäärät ovat hyvin maltillisia. Sara
ehdottaakin, että Kännyn sijaan Ynnän sivuille voisi tuottaa muunlaista vastaavaa
sisältöä, kuten erilaisia artikkeleita. Juuson mielestä Kännyn pilkkominen
pienempiin kokonaisuuksiin olisi hyvä idea.

Liisa ehdottaa, että nykyinen kännytoimikunta hoitaisi kännyn modernisointia.
Päätetään, että Kännyä ei enää julkaista perinteiseen tapaan isona lehtenä, vaan
Känny muodostuisi pienemmistä julkaisuista Ynnän sivuilla.

Lisätään Valtteri Hiltunen Kännytoimikuntaan.

Pidetään viiden minuutin mittainen kokoustauko ajassa 18.20. Jatketaan
kokousta ajassa 18.25.

14. Sopoasiat
Sopot tapaavat matlusopojen kanssa lähiaikoina. Aikovat miettiä laiskiaisia ja
hyvisjuttuja.

15. Kopoasiat
Nimeltämainitsematon luennoitsija raastaa jäsenistön hermoja.



Ynnä ry, hallituksen kokous 2/2023 7/9

16. KV-asiat
Esittäytyminen vuoden alussa saapuneille kv-opiskelijoille pidetään alustavasti
keskiviikkona 1.2. Matias ehdottaa, voisiko fuksisaunaa mainostaa kv-opiskelijoillekin.
Juuso ehdottaa, että fuksisaunaan voisi tulla myös muitakin kuin Ynnän jäseniä, kuten
vaihto-opiskelijoita. Juuso sanoo, että vanhempia haalareita voisi myydä varastosta
hintaan 25 euroa kappale, erityisesti kevätlukukaudella saapuneille kv-opiskelijoille, jos
he haluavat ostaa Ynnän haalarit.

17. Yrityssuhteet
a. Hallitushupparit

Yrkät tapaavat kuluvan viikon aikana hallitushuppareiden suunnittelun merkeissä.
Valtteri katsoo ennen tapaamista potentiaalisia toimittajia huppareille. Päätetään
valinnanvapaus tilaajalle hupparin malliin (vetoketjullinen vai ilman). TEK:iltä
kysytään tukea, Loimun sopparissa mainitaan jo tuki vaatteisiin. ESC:iltä
kysyttävä erikseen sponssia. Kartoitetaan tilausmäärä erillisellä kyselyllä.

b. Loimu
Loimulta on tullut päivitetty yhteistyösopimus. Ei käytännön eroja edelliseen
sopimukseen. Roope kysyy, onko Loimu makkarantarjoajana tapahtumissa.
Juuso kertoo, että Loimua saa pyytää tarjoamaan erinäisiä syötäviä tapahtumiin.

c. Muut
Laajiksen yhteistyösopimuksen uusiminen on meneillään. Matias kertoo, että
tatuointiliike voisi olla kiinnostava lisä yhteistyökumppaneihin jäsenetujen
merkeissä.

18. Muut sektorit
Mikko kertoo, että nettisivut pyörii.

Museoapprojen järjestämisestä on tullut yhteistyöehdotusta Tosine ry:ltä. Yhteistyö on
kivaa.

19. Edustukset
a. Lateksii ry 7v

Kutsu on tullut kahdelle. Vujut ovat 18.-19.2. Lappeenrannassa. Hinta on 65
euroa iltajuhlasta ja lisäksi 10 euroa silliksestä.

Ynnä on perinteisesti avustanut rahallisesti edustajiensa illalliskortteja viidellä
jaollisille ja alkuluvullisille vujuille. Mikko ehdottaa, että budjetoidaan 20 euroa per
lähtijöiden illalliskortit ja 20 euroa lahjaan. Roope ja Liisa kannattavat.
Budjetoidaan siis yhteensä 60 euroa Lateksiin vujuihin. Valitaan Ynnän
edustajiksi Atte ja Juuso.
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b. Muut
JYY:ltä tullut kutsu 89-vuotis juhlagaalaan, joka pidetään 25.3. Hinta on JYY:n
jäsenille 45 euroa. Juuso sanoo, että kaikki halukkaat voivat mennä. Hallituksen
jäsenistä menijät voivat ilmoittaa osallistumisestaan Juusolle, jolloin voidaan
miettiä lahjaa.

20. Sauna
Kirilin terveiset. Siellähän se. Instanssit ovat kysyneet saunaa vuokralle 2.-5.3.
Vuokraamiselle ei ole estettä, joten vuokrataan. He hakevat saunan itse.

Nesulla oli sauna vuokralla 13.-15.1. ja heille on laitettava lasku saunan vuokrasta ja
kuljetuksesta. Nesun vuokra-aikana saunan oven sisäpuolen ikkunanpielistä oli yksi puulista
irronnut, mutta sen korjaaminen ei ole suuri homma. Korjaaminen hoituu parilla naulalla ja
vasaralla, joten Kiril hoitaa sen itse.

21. Budjetoinnit
Ei erillisiä budjetointeja.

22. Hankinnat
Liisa tuo esille avainkaapin käytön mahdollisuuden, jotta toimistoon ja varastoon
kulkeminen olisi helpompaa, kun yksi avain olisi kaikille hallituslaisille saatavilla
jatkuvasti. Mikko kertoo, että avainkaapit eivät ole tarpeeksi turvallisia, joten ei hankita
avainkaappia.

Liisa kertoo, että origolla on kyselty, voisiko Ynnä hankkia PlayStation Plus -jäsenyyden.
Liisa ehdottaa, että budjetoidaan 60 euroa PlayStation Plus -vuosiäsenyyden
hankkimiseen. Juuso kannattaa. Budjetoidaan 60 euroa  PlayStation Plus -jäsenyyteen.

Sara ehdottaa, että budjetoidaan 60 euroa vahtimestareille kiitospulloihin, koska he ovat
joutunet availemaan toimiston ja varaston ovia avainten kulkuoikeuksien ollessa poissa.
Atte kannattaa. Budjetoidaan 60 euroa hienoihin kiitospulloihin.

Valtteri kysyy, onko Ynnän netflixiä käytetty. Tällä hetkellä menee jatkuvana tilauksena,
mutta Liisan mukaan juuri kukaan ei sitä katso. Juuso ehdottaa epähankintana, että
perutaan Ynnän jatkuva Netflix -tilaus. Perutaan tilaus.

23. META
Avaimet toimivat, mutta ne on vielä kuitattava puheenjohtajan nimelle.

Uusia haalarimerkkejä olisi myytävänä. Yrkät parantelee varastossa olevien tuotteiden
näkyvyyttä Ynnän sivuilla.
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Pöytäkirjat olisi hyvä saada sivuille suhteellisen ripeään tahtiin. Erityisesti viime vuoden
pöytäkirjoja on jäsenistön keskuudesta kaipailtu luettavaksi.

Juuso kertoo, että ei pidetä tänä vuonna pestikohtaisia instagram esittelyitä. Roope
ehdottaa, että voisiko hallituksesta laittaa hallituskuvat ja -pestit storyyn. Sessi voi
hoitaa, kunhan kaikista on otettu edustava hallituskuva.

Juuso ehdottaa, että varattaisiin Salmenkylän metsästysmaja Ynnän kesätapaamista
varten heinäkuun viimeiselle viikonlopulle eli ajalle 28.-30.7. Atte kannattaa. Juuso
delegoi varaamisen Atelle. Varataan ajoissa, jottei jää varaamatta.

24. Seuraava kokous
Juuso kartoittaa seuraavan kokouksen ajankohdan suunnilleen kahden viikon päähän.

25. Kokouksen päättäminen,
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen päätti kokouksen ajassa 19.23.

Liitteet
1. Liittymisoikeus
2. Kokouksen 2/23 budjetoinnit

Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2023

Kokouksen puolesta

__________________________ _____________________________
Juuso Kinnunen Mikael Myllymäki
Puheenjohtaja Sihteeri


